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Protokoll fört vid styrelsemöte 
Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 20:e maj 2025 

 
Närvarande: 
Judith Pettersson 
Johan Gertsson 
Anna Karin Anckar 
Lollo Paris 
Frida Norstedt 
Anna Ek 
Linda Brynå 
Viktoria Eriksson 
Marcus Dagnelid 
Stina Bäckerstam 
Wilma Wallöf 
Helena Heuman (närvarande fram till ekonomi) 
 
Ej Närvarande: 
Elinor Filipsson 
Therese Törnell  
Ulrika Strandberg 

 

 
§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 
§ 2 Till att föra dagens protokoll utses Anna Karin Anckar. 

 
§ 3 Mötet godkände den i förväg utsända dagordningen. 

 
§ 4 Val av justerare att jämte ordförande att justera dagens protokoll: Frida. 

 
§ 5 Föregående mötesprotokoll klart, Lollo kommer att ladda upp det på hemsidan.  
 

Logglistan: 

• Xenophone skall inte lägga ner, så vi fortsätter med systemet tills vidare. 

• Inställda aktiviteter under påsken pga för få anmälda: Uteblivna intäkter för inställda 
läger togs delvis i kapp tack vare andra aktiviteter. 

• Översyn fakturerade medlemsavgifter. Vi är i dagsläget ca 700 medlemmar. Värt att 
fundera på om vi ska införa en kategori ”Stödmedlemskap”.  

• Upplägget med Johans karantänboxar löst. 

• Kameraövervakning: Johan och Anna Karin har gått en utbildning som visade att 
man behöver en genomtänkt plan och övervakningen skall vara restriktiv. Pågående 
arbete. 

• iZettle: Fortsättning följer. Swedbank har en ny lösning som är värd att titta in på. 
 

 
§ 6 Kuse: Käpphästtävling i påskas var lyckad, och deltagarna var nöjda och ville vara med 

fler gånger. Påskäggsjakten mycket lyckad, önskemål om fler ägg nästa gång. Försöker 
planera in en till käpphästhoppning innan sommaruppehåll. Två ungdomar (Alice 
Forsberg och Miranda Graf) har varit på förberedande ungdomsledarkurs. 
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§ 7 Ekonomi 

• Resultat: Helena redovisade att vi dragit in ca 100 000 kr mer än samma period 
förra året. På minussidan låg färre startavgifter och mindre ridläger, men på 
plussidan mer uppstallning, och mer sponsring.  

• Utgifterna har varit något lägre. Personalkostnader har varit ca 150 000 kr lägre. 
Tre nya hästar har nyligen införskaffats, avskrivningen av dessa är utjämnad och 
enl. plan. 

• På banken har vi nu drygt 100 000 kr mer än förra året.    

• Grovfoderkostnaden ligger på samma nivå som förra året.  

• Lollo har pratat med Agria om de höjda försäkringsnivåerna, och de ska se över 
det. 

• Nyckeltal: Lollo håller på att arbeta fram en uträkning för vad en lektion kostar. 
Färdigt inom kort, mailas ut. Som referens får vi ta del av 2024 års helårssiffror 
(juli-juni).    

   
 
§ 8 Arbetsgrupper 2025  

• Sponsring: Anna och Anna Karin har haft ett uppstartsmöte och jobbar vidare. 
Förslag på att sponsra förbrukningsvaror, t ex muggar (både engångs- och 
porslinsmuggar).  

• Ridskolegruppen jobbar vidare. 

• Teknikgruppen har gått igenom nätverket och kommer att leverera en nätkarta.  
 
§ 9 Verksamhetsrapport 
 

• - Övergripande: Personalutveckling, akutvårdskurs. EcoStables studiebesök, 
slutsats att det inte passar vår verksamhet som det ser ut just nu, men ändå värt 
att följa. Halmpellets funkar bra och kan vi eventuellt gå vidare med, beror lite på 
leveranssäkerhet, dock sämre ur ett sponsringsperspektiv jämfört med YesBox. 
  

• Problem med pumpen, men det skall bli löst nästa vecka.  

• Ridskola: Beläggningsgraden 97,4%. Se över sjukskrivningsmöjligheten då det blir 
en stor förlust för klubben. Lollo kollar med andra verksamhetschefer hur de gör. 

• Tävlingar: Lite lägre antal anmälningar på onsdagshoppningarna det sista, men 
det ser bättre ut framöver. Nyckeltal för tävling ca 130 kr/start.   
   

• Hästar: Ny häst kom idag, Måna.  
 
§ 10 Möte med kommunen   

Johan, Viktoria, Lollo och Judith var på möte med kommunen. Det har avsatts pengar 
2025-26 för en ombyggnation. Omfattningen är under utredning samt planering för 
att påverka verksamheten så lite som möjligt under ombyggnationen. 
Viktigt att veta hur hyressituationen ser ut efter en ombyggnation. Fortsättning följer.
  

 
§ 11 Arbetsmiljö     
 Incidenter och säkerhetsrutiner: Inga incidenter, säkerhetsrutiner uppdaterade.  

   
 
§ 14 Café  
 Cafét rullar på bra. Toastförsäljningen har ökat igen! Smoothie-försäljningen har dock 

gått ner, sannolikt pga de bruna pappmuggarna. Förslag om alternativ välkomnas!
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§ 15 Anläggningstjänst 

• Eventuellt behövs en person på timanställning för att täcka upp för deltid och planera för 
pensionsavgångar.  

• Bra att kolla med Aranäs om de vill låta praktikanter komma till oss och bygga exempelvis 
bänkar (även bra sponsringsplats).  

• En ”Min insats”-sida på hemsidan. Förslag på fixardagar.     
 
§ 16 Temperaturmätning 
 Nästa temperaturmätning för personal skickas ut denna eller nästa vecka. 

   
 
§ 17 Övriga frågor 
 Avslutning för personal, styrelse och funktionärer vecka 26 eller 27. Exakt datum 

kommer!  
 
§ 24 Nästa styrelsemöte 17/6 kl. 18.00 lokal. KRK 
 

 
 

 
Vid protokollet 20/5 -25 Protokollet justeras 

 
Anna Karin Anckar Frida Norstedt 


